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1 Opening

De voorzitter opent de vergadering om 18:12.

2 Mededelingen

Geen.

3 Vaststellen agenda5

De agenda wordt vastgesteld zoals van tevoren rondgestuurd.

4 Goedkeuren notulen

Notulen waren mooi.

5 Oude actiepunten

Alles gefixt.10

Aktie: Makropas aanvragen (Tom)

6 Ingekomen verzoeken

-

7 Website

Website was een tijdje niet betaald. Quinten heeft hem op tijd uit quarantaine gekregen en15

weer betaald.
Aktie: Website regelen (evt met Nigel) (Tom)

8 iBec

Commissie moet vernieuwd worden. Het gaat over 2023. Wanneer willen we zo’n commissie?
Het probleem is een soort ervaringsgat doordat er twee jaar lang geen BEC is geweest. Quinten20

zou het graag nog wel doen. Misschien is het een idee dat we nog iemand bij deze BEC in de
commissie erbij doen. Eigenlijk denken we dat dat niet heel veel toe zou bvoegen, aangezien
de reis (2022) al vrijwel helemaal is georganiseerd. Misschien kunnen we vissen uit de vijver
van de Excurcie?
Aktie: Verdiep je in de Excurcievijver (Jasper)25

Waarschijnlijk is de reis in de zomervakantie van ’23. We kunnen de sollicitaties doen na de
BEC van ’22.
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9 SPE-bestuur

Quinten is benieuwd wat van ons wordt verwacht als taken richting de commissie. Jasper30

antwoordt dat onze relatie tot de commissie te vergelijken is met de relatie tussen het NSA-
bestuur en de AJW-commissie (of elke andere commissie). In principe bemoeien wij ons er
niet mee, alleen als er hulp of advies nodig is zijn wij daarvoor.

10 Aansprakelijkheidsverzekering

Moeten we dit? Tom wil dat weten. Mocht de stichting failliet gaan, kan dat op ons verhaald35

worden?
Aktie: Zoek uit hoe het zit met aansprakelijkheid (Jasper)

11 Algemene dingen

Quinten vraagt of het handig is als hij de mail ook op zijn telefoon neemt. Dat is handig.
40

Hoe vaak willen we vergaderen? Dat hoeft niet periodiek, wanneer nodig komen we samen.

De creditcard staat op Chels’ naam. We weten niet waarom de creditcard bij ICS zit.
Aktie: Vraag Nigel waarom we bij ICS zitten. (Tom)

12 Doorlopen bestuur45

Jasper wil wel eens uit het SPE-bestuur. Tom ook wel, maar hij vindt het niet erg om erin
te blijven zolang hij nog studeert. Quinten wil wel blijven nog.
Aktie: Scout wie hem kan vervangen in het bestuur. (Jasper)

13 Rondvraag

Quinten vraagt of iedereen mee gaat naar Muenchen. Jasper niet, Tom wel.50

14 Nieuwe actiepunten
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15 Volgende vergadering

Appen we over.
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16 Sluiting60

De vergadering wordt gesloten om 18:39
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